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INITIATIVÄRENDE 
 

Nämnden har den 25 april 2023 tagit del av skrivelse från arbetslaget inom El och Energiprogrammet 
vid Universitetsholmens Gymnasium.  
Skrivelsen är ett svar på hur förvaltningen och nämndsordföranden förhåller sig till ett antal 
pågående problem inom programmet. Skrivelsen från arbetslaget och svaret från ordföranden visar 
på stor divergens i både problemuppfattning och tankar kring vad som kan vara relevanta lösningar. 
På nämndens senaste sammanträde efterlyste Vänsterpartiets representanter en redovisning av hur 
ordföranden och förvaltningen tänker agera i förhållande till de problem som arbetslaget har 
påpekat. Den mycket kortfattade information vi fick gav tyvärr ingen fingervisning om vilka lösningar 
som förvaltningen jobbar med trots att en del av problemen, som tas upp av arbetslaget, kräver 
dialog och snabba lösningsinriktade beslut.  
 
Eftersom nämnden är ytterst ansvarig för verksamheten på skolan måste den korta och muntliga 
rapporten vid senaste sammanträdet så fort som möjligt följas upp med en seriös och 
handlingsinriktad redovisning.  
 
Från Vänsterpartiets sida efterlyser vi ordförandens och förvaltningens svar på följande frågor: 
 

1. Är det korrekt att förvaltningen har beslutat att starta en femte klass inom EL och 
Energiprogrammet till september utan att involvera arbetslaget i planeringen?  

2. Kommer skolan att tillföras ytterligare resurser i form av personal samt 
undervisningsfaciliteter i form av lokaler och material? 

3. Finns tillräckligt med APL-platser till alla elever som kommer att följa programmet från nästa 
termin? Alternativt, finns möjligheten att ge elever som inte får APL en motsvarande 
utbildning med samma kvalitet på skolan? 

4. Är s.k. ”peer learning” där två elever delar på en praktikplats, som man hävdar har 
undersökts på central nivå, överhuvudtaget en realistisk modell? Är företagen som ställer 
praktikplatser till förfogande med på en sådan lösning? 

5. El och Energiprogrammet och VVS Kyla ska tydligen stanna kvar i nuvarande byggnader och 
lokaler och delar av Vård och omsorg ska i omgångar flytta till nya Citadellsgymnasiet. 
Undervisningsfaciliteterna går från att vara preliminära till permanenta. Hur tänker 
förvaltningen lösa de påpekade problemen med till exempel ljusinsläpp, ljudisolering, värme 
och ventilation? 

6. Hur kommer arbetsmiljön att förbättras? Enligt arbetslagets uppfattning finns stor brist på 
delaktighet i utformningen av arbetsvillkor och arbetsmiljö. Det gäller inte minst planeringen 
av en femte klass. Vilka konkreta förbättringar kommer att vidtas? 

7. Varför har lokaliseringsplanerna ändrats för just denna yrkesutbildning eftersom flytten till 
Norra Sorgenfri ursprungligen skulle vara en tillfällig lösning?  
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